
2026年上海政法学院国际学生本科专业CSCA测试科目
2026 Shanghai University of Political Science and Law CSCA Test Subjects for International Undergraduate Students

注：
1.申请中文授课项目的学生，请务必选择CSCA测试科目中文语种试卷，不可选择英文语种试卷；申请英文授课项目的学生，请务必选择CSCA测试科目英文语种试卷。
2.申请全英文授课本科学历教育的申请人，无需参加专业中文测试，但需参加数学测试。
3.申请商务汉语、国际中文教育本科专业的学生，如提交HSK4 级180分（含）以上成绩，可免考文科中文科目，但需参加数学测试。
Note:
1.Applicants for Chinese-taught programs must select the Chinese language version of the CSCA test and cannot choose the English language version. Applicants for English-taught programs must select the English language version of the CSCA test.
2. Applicants applying for a bachelor's degree English-taught programs do not need to take the Professional Chinese Test, but need to take a Math Test.
3.Applicants applying for the undergraduate programs of Business Chinese and Teaching Chinese to Speakers of Other Languages who submit an HSK Level 4 score of 180 or above will be exempt from the Professional Chinese Test, but need to take a Math Test.

	申请学院
	学院英文名
	申请专业
	专业英文名
	CSCA测试科目

	国际法学院
	School of International Law
	法学(国际法)（中文授课）
	Science of Law
(International  Law)
	文科中文、数学

	政府管理学院
	School  of  Government
	[bookmark: _GoBack]国际政治（中文授课）
	International   Politics
	文科中文、数学

	经济管理学院
	School of Economics and
Management
	经济与金融（中文授课）
	Economics  and  Finance
	文科中文、数学

	
	
	国际经济与贸易（中文授课）
	International  Economy  and
Trade
	文科中文、数学

	
	
	国际经济与贸易（英文授课）
	International  Economy  and
Trade（English-taught）
	数学

	
	
	电子商务与法律（英文授课）
	Electronic  Commerce  and  Law（English-taught）
	数学

	语言文化学院
	School of Languages and
Cultures
	商务汉语（中文授课）
	Business   Chinese
	文科中文（持HSK合格成绩可免考）、数学

	
	
	国际中文教育（中文授课）
	Teaching Chinese to Speakers of Other Languages
	文科中文（持HSK合格成绩可免考）、数学




